
Coordinació Districtes

        Acta aprovada a la sessió 4/2022 del Consell. Signada digitalment per la regidora, Sra. Rosa Boladeras
                                                       Domingo en data 28 de novembre de 2022

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 1

Núm.: 3/22
Caràcter: ORDINÀRIA
Data: 05 d’octubre de 2022
Horari: De 18.00 h a  20.00 h 
Lloc: Casal Cívic Vapor Gran

Hi assisteixen:

Rosa Boladeras Domingo Presidenta

Josep Forn i Cadafalch Regidor de Districte

Josep Serra i Marimon Representant Grup Municipal ERC-MES

Jordi Armengol Sánchez Representant Grup Municipal PSC

Mariona Vigués i Julià Representant Grup Municipal Junts per Terrassa

Manuel Sánchez Lopez Representant Grup Municipal Tot per Terrassa

Juan Antonio Nadolel Sánchez Representant Av. Barri Universitari - Cementiri Vell

Eugènia Dinarès Archs Representant AV del Centre

Montserrat Trullàs i Rey Representant AV Pl Catalunya - Escola Industrial 

Josep Pou Esquius Representant AV Vallparadís

Nuri Escudé Guil       Representant AS d’entitats culturals

Ramon Rius Torrella Representant AS d’entitats culturals
Teresa Casals Cienfuegos-
Jovellanos Representant AS d’entitats culturals

Rosa Rifà Sais Representant Comunitat educativa primària

Laura Tamayo Garrich Representant As d'entitats educatives 

Carles Amador Soria Representant Associació de comerciants

Membres excusats:

Mercè Puig Lecha Representant Av. A Poble Sant Pere

Lídia Aguilera Líndez Representant AS d'entitats educatives 
Carles Cereceda Ferrés Representant Comunitat educativa secundària
Membres absents:

Isabel Martínez Comas Representant Grup Municipal Ciutadans Terrassa
Francisco Pozo Merino Representant Veí barri Cementiri Vell
També hi assisteixen:

Isaac Albert i Agut 1r. Tinent d'Alcalde de l'àrea de Serveis Generals i Govern Obert

Emilia Andreu Almécija
Directora d’Àrea Economia i Finances Serveis Generals i Govern
Obert

David Garcia Castellò Director Serveis Econòmics i Financers

Miquel Ángel Gamell Farré Director Serveis Tributaris

Francesc Cayuela Vivancos Secretari
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Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 11 de juliol de 2022
2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per a
l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal anterior (11 de juliol de 2022)

No hi ha cap esmena i s’aprova l’acta.

2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per a
l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut

El Sr. Isaac Albert presenta el projecte d'ordenances fiscals  i de pressupost municipal per a
l’any 2023. (Annex 1)

La presidència obre el torn de paraules.

El Sr.Jordi Armengol pregunta quin és l’import d’aquests dels fons Netx Generation. 

El  Sr.  Isaac Albert  respon que són uns fons que ens donaran la possibilitat  de fer un salt
qualitatiu en el capítol de les inversions, en el sentit que podríem avançar dos o tres anys.
Explica  que  aproximadament,  l’Ajuntament  té  una  capacitat  d’inversions  d’uns  50  milions
d’euros per mandat.  Ara tenim aprovades dues convocatòries de Next Generation, una per un
import de 9 milions d’euros i una altra de 250.000 euros que correspon a l’Agenda Urbana. En
la propera reunió donarem més detalls. El Sr Isaac Albert continua dient que això també té una
contrapartida  -des  del  punt  de  vista  pressupostari-  ja  que  comporten  cofinançament  i
l’Ajuntament també haurà d’assumir la major part de l’IVA. És una bona notícia perquè tenim
més recursos, però el cofinançament i els terminis d’execució ens condicionen poder incloure
altres possibles projectes en el pressupost.

El Sr. Jordi Armengol pregunta pel destí dels 9 milions d’euros.

La Sra Emilia Andreu respon que els 9 milions estan vinculats a projectes de Mobilitat, a les
zones de baixes emissions, a l’energia i eficiència energètica i a la sostenibilitat ambiental. 

La presidència acomiada i agraeix la presència del Sr. Isaac Albert i el seu equip.

3. Informacions de Presidència

La Sra. Rosa Boladeras informa sobre l’elecció del nou Síndic/a de Greuges i diu que la Junta
de Portaveus va acordar a finals de juliol iniciar el procés per a l'elecció i nomenament de la
figura del Síndic/a Municipal de Greuges de Terrassa, d'acord amb el reglament que regula
aquesta figura.  Aquest procés ha de servir per designar la persona que rellevi del càrrec a
l'actual Síndica Municipal de Greuges de Terrassa, la Sra Isabel Marqués i Amat, qui va iniciar
el seu segon mandat el febrer del 2018, fa gairebé cinc anys, i que segons el reglament no
podrà ser designada per a un període immediat.
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El reglament estableix la realització d'un procés de participació ciutadana, de manera que el
resultat  del  procés  es  tindrà  en  compte  per  l'alcalde  qui,  prèvia  valoració  de  la  Junta  de
Portaveus, sotmetrà un candidat/candidata a l'aprovació del Ple municipal. Els representants
del Consell del Districte 1 a la Comissió de seguiment són la Sra. Teresa Casals i el Sr. Ramon
Rius.

La Sra. Teresa Casals explica que la primera sessió va ser molt informativa. ‘Se’ns va enviar el
reglament per treballar algunes qüestions que creiem millorables del procés i se’ns va informar
del calendari. Vam establir que ens reuniríem de nou a primers de novembre.’

La Sra Rosa Boladeras informa sobre les subvencions del 2023. 

Comenta que es treballa a nivell tècnic per avançar al màxim la convocatòria de subvencions
amb l’objectiu que pugui publicar-se entre desembre i primers de gener. D'aquesta manera, la
resolució de les subvencions es podria avançar respecte d’edicions anteriors. 

Recorda que és molt important també que les entitats presentin les justificacions quan abans
millor, que no s'esperin a la data límit de febrer. Els serveis municipals de cada línia ja han en -
viat informació a les entitats que han rebut subvenció i els hi han facilitat els enllaços per acce-
dir a la tramitació de la justificació. 

També apunta que les entitats han de tenir actualitzades les dades al registre d’entitats per re-
bre subvencions o qualsevol altre ajut municipal. Per actualitzar les dades de les juntes, hi ha
un tràmit específic a la Seu Electrònica.

La Sra. Boladeras informa sobre la campanya de Nadal. 

Explica que després de dos anys difícils a causa de la pandèmia, desitja que aquest 2022 es
pugui recuperar el pols habitual d’unes festes tan especials. Comenta que el Nadal porta implí-
cit un missatge de pau, que ara més que mai cal reforçar, ja que la pau és un dret humà del
qual totes les persones som titulars: ‘totes tenim dret a viure en pau i a una pau justa, sosteni-
ble i duradora.‘

En aquest sentit, convida a les entitats del districte que se sumin a aquest missatge de pau
amb les seves activitats nadalenques i s’animin -en la mesura de les seves possibilitats i amb la
implicació dels veïns i veïnes- a engalanar els carrers amb motius nadalencs que incorporin el
desig de pau.  

Comenta que es farà arribar per correu electrònic un formulari perquè puguin enviar la informa-
ció. La data límit per enviar les activitats és el dia 9 de novembre.

Pren la paraula el Sr. Pep Forn i explica les darreres accions destacades a l’espai públic.

Explica que l’espai de la pèrgola i entarimat de la plaça Nova té diverses problemàtiques es-
tructurals que dificulten el seu manteniment. L’estructura presenta una degradació important
per causa de les humitats i els pas del temps. Per aquesta raó, s’han iniciat uns treballs que
consisteixen en avaluar l'estat de les instal·lacions dels serveis d’aigua i llum que passen per
sota d’aquest tram. Un cop avaluades les diferents possibilitats d'actuació, es procedirà a re-
dactar el projecte i  us podrem informar del temps previst per finalitzar l’actuació,  que inclourà
també la instal·lació d’un nou sistema de reg i la substitució de les actuals jardineres.

Amb aquesta intervenció, es preveu dignificar aquesta zona i donar resposta a les demandes
veïnals que havien denunciat el mal estat de la tarima i de l’arbustiva en l’espai de la pèrgola. 

En referència a les obres d’urbanització de la part sud de l’avinguda de Barcelona (Zona antic
Magatzem Hiperpiel) informa que aquestes obres formen part d’un pla de millora urbana apro-
vat l’any 2021. Es tracta d’urbanitzar tota la pastilla amb una pavimentació sense desnivells,
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mobiliari urbà i enllumenat en funció de l’edificació prevista. En aquesta zona es preveu cons-
truir-hi un màxim de 60 habitatges i una residència per a gent gran. El pressupost d’urbanització
és de mig milió d’euros i va a càrrec del promotor de les obres. El termini d’execució es preveu
que sigui aproximadament d’uns nou mesos.

El Sr Josep Forn informa també que a partir del 10 d’octubre i fins a finals del mes, Taigua té
prevista la substitució de les canonades del carrer Col·legi. La circulació del carrer Col·legi con-
tinuarà oberta, però amb restriccions de trànsit puntuals, sobre les quals Taigua informarà prè-
viament al veïnat. 

Aquests treballs previs són necessaris per poder executar les obres del «Projecte d’ampliació
de voreres al carrer Col·legi», dins dels Fons Europeus Next-Generation.

Finalitzada la substitució de canonades, la via es pavimentarà provisionalment amb formigó fins
a l’inici de les obres d’ampliació de voreres, prevista a partir del 15 de gener de 2023.

Explica que els motius de no poder fer a l’hora el canvi de les canonades i les obres són dos:
la incompatibilitat de que coincideixin els talls de trànsit en dos carrers o més contigus i el
termini d’execució de les obres, ja que a finals del 2023 han d’estar totes enllestides.

El Sr. Pep Forn recorda que les obres previstes dels Next Generation afecten al passeig Comte
d’Ègara i als carrers de la Font Vella, del Forn, del Vall, Cervantes, de la Mina, Col·legi, Sant
Francesc i a la plaça Mossèn Jacint Verdaguer.

En l’anterior consell, us vam dir que vindria el servei d’Obres a explicar-les, però ho deixarem
per al següent, així us podrem donar més dades.

Continua el Sr. Forn i explica que s’han aprovat uns projectes d’obres que resten a l’espera de
finançament. Un correspon al vial cornisa entre els carrers de la Rectoria i de Josep Rigol i For -
naguera, a la Seu d’Ègara. Explica que aquest projecte correspon a la urbanització perimetral
del recinte de les Esglésies de Sant Pere. Amb aquesta actuació, es configurarà una nova cor-
nisa del conjunt monumental que dona al parc de Vallparadís. Aquesta connexió restava pen-
dent per culminar la circumval·lació total del recinte fins al carrer de l’Arquitecte Puig i Cada-
falch. El pressupost és de 347.000 euros.

D’altra banda, també s’ha aprovat la reparació de la passarel·la que connecta el carrer de Sant
Valentí amb el carrer de Joan Duch. L’estructura presenta un estat corrosiu molt important de la
barana i d’altres elements. El pressupost es de 92.000 euros.

4. Precs i preguntes

Pren la paraula el Sr Valentí Pou i pregunta sobre el projecte de substitució de la tarima de fus -
ta de la plaça dels Museus. 

El Sr Josep Forn explica que aquest projecte està aprovat a l’espera de finançament per execu-
tar-lo.

Pren la paraula el Sr.Juan Antonio Madolell i comenta que al seu barri hi ha manca d’arbres i
aparcament en superfície.  En aquest sentit, fa referència a un solar que és utilitzat com a pàr -
quing per part de la UPC i que creu que podria ser utilitzat per part del veïnat mentre s’executen
les obres de la zona sud de l’avinguda de Barcelona.  També reclama la reposició dels jocs in-
fantils a la plaça de Joan Miró que -per motius de seguretat- el servei d’Espais Verds i Biodiver -
sitat Urbana s’ha vist obligat a retirar-los de forma urgent. 

El Sr. Forn respon que al mes de novembre s’explicarà el pla previst per plantar arbres a tota la
ciutat i en referència al solar del carrer Pau Marsal -actualment cedit com a pàrquing a la UPC-
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explica que aquest espai està qualificat com a equipament i la Generalitat té en estudi poder-lo
destinar a algun projecte de servei que encara s’ha de concretar. 

Pren la paraula la Sra Rosa Rifà i demana que a l’hora de fer les obres, es tingui en compte els
mesos que no hi ha trànsit d’escolars i de les seves famílies.

El Sr. Forn respon que -a no ser que sigui imprescindible, aquestes qüestions sempre es tenen
en compte a l’hora de planificar-les. 

Pren la paraula la Sra. Boladeras i recorda que el dia 22 d’octubre, de 10 a 14h està prevista la
Diada d’Entitats del Districte 1, a la plaça Hedy Lamarr, ubicada al barri del Cementiri Vell.

La Presidència cedeix la paraula al Sr. Carles Amador de Terrassacentre perquè expliqui les
activitats que es duran a terme.

Pren la paraula el Sr. Valentí Pou i posa de manifest la manca de bancs a la zona nord del parc
de Vallparadís.

5. Consultes de la ciutadania

No hi ha consultes de la ciutadania

La senyora Rosa Boladeras s'acomiada i dona les gràcies als consellers i conselleres per la
seva assistència.

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

Secretari Presidenta

Francesc Cayuela Vivancos Rosa Boladeras Domingo
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